
 
 
 2014-05-13 
Minnesanteckningar från möte med RMPG Onkologi 
 
Dag:  5 maj 2014  
 
Tid:  Kl 10.00 -12.00   
 
Plats:  Video  
 
Närvarande: Freddi Lewin, ordförande  Jönköping 

Leni Lagerqvist, sekreterare Kalmar  
Magnus Lagerlund  Kalmar 
Therese Henriksson  Kalmar 
Gunnar Adell  Östergötland 
Måns Agrup   Östergötland 
Per Rosenberg   Östergötland 
Eva Ullf   Jönköping 

Ej Närvarande: 
 
                                                                 Per Nodbrant   Jönköping  

   
 

Dagordning  
 
1 - Föregående minnesanteckningar 
Inga förändringar, lades till handlingarna. 

 
2 – Rapport från Centrumråd, Årsrapport, Skandionkliniken 
Gunnar och Måns berättade kort om nuläge samt om det förslag på flöden som lyftes på CR 
den 10 april (ppt bilder som bifogats kallelsen). 
Barnen är sedan tidigare en uttalad målgrupp och som i dagsläget bedöms av US. Frågan om 
vilka andra målgrupper som kan bli aktuella är fortfarande oklar. Måns betonade att man 
måste se verksamheten som en massiv studie. De första avancerade behandlingsprotokollen 
kan förväntas tidigast årsskiftet 2014/2015.  
En studieresa till Uppsala/Skandion har lyfts som ett förslag från CR, aktuellt även för 
RMPG? 
 
3 – Information gemensam hemsida 
Leni berättade att hon träffar Gun Ljungqvist från den regionala redaktörsgruppen den 7 maj. 
RMPG onkologi vill särskilt framföra att RCCs hemsida ska vara första länk ut detta i syfte 
att inte skapa dubbelarbete. 
 
4 - Fortsatt arbete 2014 
Gruppen enades om följande förslag på fortsatt arbete 2014 

• Implementering av de publicerande riktlinjerna för behandling vid bröst-, prostata-, 
tjock- och ändtarmscancer. 

• Analys av hur dessa riktlinjer påverkar nuvarande flöden i sjukvårdsregionen. 



 
 

• Återkommande landstingsvisa underlag som stöd för uppföljning av de dyra 
cancerläkemedlen.  
Beslut att Eva Ullf tar kontakt med controllerfunktionerna inom respektive landsting 
för att inventera möjligheterna för utdata. 

• Tillgängligheten till radioterapi. Nuläge statiska flöden där väntetiderna varierat. 
Önskat nyläge statiska väntetider där flödena blir dynamiska. 

• Palliativ strålbehandling, bra med närhetsprincipen, men den får inte bli patienternas 
fiende.  
Beslut att Magnus tar med sig detta till RCCs ledningsgrupp. 

• Nyckeltal, vad vill vi mäta?  
Beslut att alla RMPG medlemmar funderar över detta. Förslagen skickas 
midsommarveckan till ordförande Freddi med kopia till sekreterare.  

• Rapport från Regionalt KPE och Skandionkliniken blir stående punkter på agendan. 
 

 

5 - Fortsatt mötesplan 2014 
• 8 oktober heldag Nässjö 
• 15 december videomöte 10.00-12.00 

 
 
6 – Övrigt 
6a) Lab.kostnader 

Maria Ekholm Jönköping har skickat fråga angående tillkommande kostnader för HER2 test. 
Beslut Freddi kontaktar Maria med förslaget att RMPG ser en lösning genom att lab. Inför en 
avgiftshöjning på lab.insatsen. 
 
6b) Nya cancerläkemedel 

Processen vi införande av nya cancerläkemedel är tydlig och stödjer verksamheterna. 
Upphandlingsdelen avseende pris och handläggning är inte lika tydlig i de olika länen. De tre 
berörda landstingen har dessutom olika kommunikationsvägar för detta. 
Beslut att Freddi, Magnus och Gunnar inför beslut och diskussion om nya läkemedel tar 
snabb kontakt i syfte att stödja varandra från ett regionalt perspektiv. 
 
6c) Onkologbrist i Västervik 

En onkolog i Kalmar län med placering Västervik efterfrågas, omgående tillträde.  
Beslut Östergötland och Jönköping ska se över möjligheterna att bistå på kort sikt. 
  
7 – Mötet avslutades 
Ordförande tackade gruppen och mötet avslutades. 
 
 Leni Lagerqvist, sekreterare.    

   


